
 

 

 

                                               

Referat af skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 30. okt. 2018 

 
Afbud: Jesper S, Rasmus, Jeppe, Jesper G 
Mødeleder: Thonny, formand 
Referent: Aa 
 
Pkt. 1. 
Faste punkter: 

a. Gensidig orientering – herunder status skolebestyrelsesvalg.  

- Byrådet. 

- Skolen. 

 Møde om opdatering på renovering af Bakken 8. nov. 

 1 lærer er langtidssygemeldt. 

 Orientering om episode med elever, der lagde sten på togskinnerne. 

 Henvendelse fra forældre ang. dårlige trafikforhold på Bakken og især på Pilen, hvor der er 
meget snævert. Der bliver lavet trafiksanering på vejen langs gitterlågerne ved indgangen til 
skolegården på Bakken, så elever på cykel får plads til at holde i vejsiden. Der bliver fremover 
kun cykel-parkering i skolegården. På Pilen undersøges det, om der kan laves personale-
parkering langs hækken inden p-pladsen. Skolen undersøger, om der kan sættes flere skilte op 
langs kiss-and-ride-siden på Pilens p-plads. Kn har møde med busselskabet ang. 
parkeringsforholdene på Bakken. Kn skriver info til alle forældre om at passe på, når de 
afleverer og henter børn. 

- Formanden 

- Godkendelse af ref. 
 

 
Pkt. 2.  
Ipad og filter på disse 

 Der er kommet filter på elevernes ipads i en prøveperiode indtil jul, hvorefter der evalueres på fordele 
og ulemper. Formålet er at forhindre eleverne i at søge på uhensigtsmæssige emner/sider. 

 
Pkt. 3. 
LOT – læring og trivsel 

 Info om projektet, som fortsætter de næste 3 skoleår. 

 Samlet infoskriv sendes ud med referatet. 
 
Pkt. 4. 
Ture ud af huset 

 Næste skoleår tager 7. årgang en tur til en hytte med en overnatning sammen med lærerne. 



 Hvis forældre på andre årgange har lyst til at overnatte 1 nat med klassen uden lærerdeltagelse, er der 
stadig mulighed for det. 

 Praksisinfo om udlån af skolens lokaler sendes ud sammen med referatet. 
 
Pkt. 5. 
Team Rynkeby 

 De har henvendt sig til skolen igen. Vores erfaringer fra Rynkebyløbet sidste skoleår er sendt ind til 
dem, og de har lavet nogle ændringer i forhold til donationer, så der fremover bliver lavet en væg med 
labels over alle donationer, så det bliver en skoledonation. Vi deltager igen. 

 
Pkt. 6. 
Evt. 

  
Næste møde: 

  


